
Posvet sekretarjev osnovnih organizacij
V veliki dvorani kulturnega doma Španski borci so se konec januarja zbrali na posvetu sekretarji

osnovnih organizacij ZK naše občine ter člani OK ZKS in njegovih komisij. V prvem dehi srečanja je
našim komunistom o aktualnih problemih našega časa spregovoril predsednik mestne konference
ZKS Jože Smole. V govoru se je dotaknil napetih mednarodnih odnosov, v zvezi s tem tudi položaja
Jugoslavije, gospodarskega položaja naše državc. urejanja likvidnosli v njej, izvajanje dolgoročnega
programa gospodarskc stabilizacije, navzočc pa je informiral tudi o gospodarskih rezultatih, kismo
jih lani dosegli v Ljubljani.

Jože Smole je dejal, da bi si v prihodnje v ZK morali znati odgovoriti predvsem na troje vprašanj:
zakaj prepočasi razvijamu socialisticne samoupravne odnose, zakaj imamo v primerjavi z razvitimi
državami tako nizko družbeno produktivnost in zakaj se nikakor ne uvefjavi nagrajevanje po deiu tn
rezultatih dela. V razpravi so naši komunisti lovarišu Smoletu postavili več vprašanj, ki so se večino-
ma nana.šala na idejna gibanja v Ijubljanski ZK.

Drugi del posveta je bil namenjen pripravam na letno sejo obdnske konference ZKS, ki bo 9.
marca. (Foto D. J.


